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Versenyzésből sosem elég! 
Szilveszter Rallye – Beszámoló 
 
 
A 2014-es év zárásaként ezúttal is a Szilveszter Rallye szolgált, ahol a tavalyihoz 
hasonlóan most is népes mezőny várta a rajtolást. A Hungaroringen és környékén 
rendezett futam vonzotta a nézőket is, ideális helyszín volt ez az év záró 
rendezvényének befogadására.  
 
Balogh Janiék sem maradhattak le erről az eseményről, egy önfeledt, de tartalmas 
autózással kívánták búcsúztatni az évet. Mind a közönséget, mind magukat 
szórakoztatták, de mellette persze versenyezni is akartak, hiszen versenyzésből sosem 
elég!  
 
A Szilveszter Rallye programja megegyezett az előző évivel, első nap a pályabejárással 
kezdtek a versenyzők, majd az esti – már sötétben rendezett – gyorsasági szakasszal 
nyitották meg a versenyzést, melyet másnap még további hat gyorsasági szakasz 
követett. 
 
Balogh Jani: „Már a verseny előtti hét elég riadalmat okozott, hiszen az előrejelzések 
nagy hóesést ígértek, de aztán ennek csak egy szeletét kaptuk. A pályabejáráson még 
havasak voltak a pályák, de aztán köszönhetően a mezőnynek, a sózásnak és a 
napsütésnek, a pályák felszáradtak. Fogcsikorgató hidegben, kőkemény mínuszokban, de 
szinte száraz pályán versenyeztünk.” 
 
Az első nap, az esti gyorsasági szakaszon a második legjobb időt futották, így erről az 
előkelő helyről várták a folytatást.  
 
Balogh Jani: „Azt hiszem reggel még nem voltam elég bátor, a gumizásunk az első körben 
nem a legjobban sikerült, és talán egy kicsit fáziskésésben voltam a nap során. Talán az 
utolsó kör volt, ahol már sikerült szinte ideálisan gumiznunk. Mindettől függetlenül egész 
jól és kiegyensúlyozottan kocsikáztunk a második-harmadik hely környékén. Tudtunk 
gyorsan és látványosan menni!” 
 
A történetet viszont sajnos egy műszaki hiba beárnyékolta, ami már a nap folyamán is 
látszott, az autó teljesítménye elég ingadozóvá vált, majd az utolsó gyorsaságin – a ring 
belső részén rendezett körgyorson – sajnos a „kezdődő hengerfejes” sztoriból még egy 
vízforralás is lett, visszább kellett venniük a tempóból és emiatt lecsúsztak a dobogóról, 
az ötödik helyen zárták a versenyt. Mindezektől függetlenül nagyon jól érezték magukat, 
jó zárása volt ez az évnek és a csapat örült, hogy egy ilyen jó rendezvény részesei 
lehettek. 
 
Balogh Jani: „Szeretnék köszönetet mondani a csapatnak, a partnereinknek, a 
csapattagoknak, szerelőknek az éves munkájukét, és mindazoknak, akik bármiben is 
segítettek minket! Küzdelmes évet zárhattuk, voltak hullámvölgyeink, de az év végére 
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sikerült összekapni magunkat! Tartalmas volt ez az év, voltak pozitív élményeink is, de 
sok olyan dolog is történt, ami megacélozott bennünket. Már gőzerővel készülünk 2015-
re, nagyon szeretnénk egy eredményes évet felmutatni. Keressük a lehetőségeinket, 
konkrétumok még nincsenek, de az már biztos, hogy az ORB futamait helyezzük előtérbe 
2015-ben is.  
Jó kezdeményezés volt 2014-ben a Murva Bajnokság, ha a lehetőségeink adottak lesznek, 
akkor talán két fronton támadunk, és teljes mellszélességgel beleállunk ebbe a 
bajnokságba is, de ez igazából az erőforrások és az autóválasztás kérdése. Nem könnyű 
mostanság bármilyen döntést hozni, változnak a szabályok, a versenyképesség erősen 
bekorlátozódik arra vonatkozóan, hogy milyen autó az, ami jó lehet. Keressük ennek a 
lehetőségeit, szeretnénk eredményesek lenni, de hogy ez majd a kategóriát, vagy az 
abszolútot jelenti, az még a jövő zenéje!” 
 
 
Sikerekben gazdag, boldog új esztendőt kívánunk mindenkinek! 
 
 


